
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 23. a 24. 7. 2019 

Místo:  Pivovar Vinice Hnanice, Nám. sv. Wolfganga 97, 669 02 Hnanice  

Čas jednání: 18:00 – 20:00 a 10:00 – 12:00 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský, 

Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Šíma, Michal Havelka 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 
2) Rozvojový plán regionu 
3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 
4) Zpráva z jednání supervizorů rozhodčích 
5) Materiály z regionálních komisí 
6) Informace po losovacím aktivu 
7) Jmenování DK 
8) Doplnění regionálních komisí 
9) Rozpočet 
10) Různé 

 
 

Ad1) Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. 

 

Ad2) Bedřich Chromek krátce okomentoval regionální rozvojové plány regionů, které byly členům VV 

JMaZL předloženy před jednáním. Proběhla dlouhá diskuse ohledně best-practices rozvojových plánů 

jednotlivých regionů. Bedřich Chromek vyzval členy VV JMaZL k diskusi nad dalšími rozvojovými aktivitami 

v rámci svých komisí a případné předložení dalších námětů k budoucnosti regionálního rozvojového plánu. 

Diskutován již předložený návrh regionálního programu podpory oddílů „Cestovné rozhodčích“. Po detailní 

diskusi VV JMaZL schvaluje program podpory Cestovné rozhodčích. 

 

Ad3) Petr Šíma a Petr Galasovský informovali členy VV JMaZL o proběhlých jednáních regionálních 

sekretářů a VV ČF. Hlavními body byly: 

- Přihlášky do soutěží 

- Regionální výběry, závěrečný turnaj dorostenců 

- Viceprezidentem ČF zvolen Daniel Novák 

Ad4) Michal Havelka informoval členy VV o proběhlém jednání supervizorů rozhodčích. Hlavními body 

jednání byly: 

 Oblast rozhodčích řídí personálně jako celostátní supervizor Marek Loskot 

 Změna označení licence N na E 

 Úpravy FISu 



 

 Materiály na vzdělávací semináře rozhodčích 

Ad5) Materiály z regionálních komisí: 

 

KRD – Petr Galasovský a Michal Havelka informovali o červnovém jednání KRD JMaZL. Hlavními body 

byly: 

- Plán práce komise 

- Listiny rozhodčích a principy nominací 

- Základní školení před sezonou 

- Podání podnětu od KRD JMaZL k celostátní DK 

KMM – Jan Šťastník informoval VV zejména o předloženém návrhu reg. metodika Marka Zvala ohledně 

trenérů reg. výběrů, nad kterým proběhla dlouhá diskuse: 

- VV JMaZL vnímá potřebu, aby reg. metodik zasílal informace s předstihem regionálnímu 

sekretariátu a významněji komunikoval veškeré kroky, včetně navržených trenérů. 

- VV JMaZL vnímá komunikaci regionálního metodika směrem k hledání a oslovení trenérů 

regionálních výběrů jako značně nedostatečnou. 

- VV JMaZL ukládá Petru Šímovi prodiskutování připomínek VV ohledně fungování metodika s 

Markem Zvalem a Markem Chlumským. 

- Jan Šťastník navrhuje zvát na jednání VV JMaZL i regionálního metodika Marka Zvala. Petr Šíma 

zajistí pozvání reg. metodika na další jednání, současně však upozorňuje členy VV JMaZL, že reg. 

metodik nemá účast na jednáních VV v rámci náplně své práce jako povinnou. 

- VV JMaZL vnímá návrh trenérů výběrů ze strany reg. metodika jako nekompletní (například 

chybějící trenér v kategorii dorostenek) a odkládá projednání tohoto bodu na příští jednání. 

Ad6) Petr Šíma informoval o aktuálním průběhu nahlášení termínů pořadatelství turnajů a plateb 

startovného do soutěží po již proběhlém losovacím aktivu. U plateb dále informoval, že oddíl Florbal 

Hodonín požádal o odklad platby, řeší se také platba s oddílem Čechie Zastávka. 

 

Ad7) VV JMaZL zřizuje Disciplinární komisi regionu JMaZL (dále jen DK). VV JMaZL jmenuje předsedou 

DK Jana Šíchu a současně na návrh předsedy jmenuje členy DK Martina Srnu a Ondřeje Kyjovského. 

 

Ad8) Předsedkyně Komise rozvoje ženského florbalu Monika Chromá požádala VV JMaZL o doplnění 

člena komise, kterým je Radim Machálek. VV JMaZL jmenuje členem KŽF JMaZL Radim Machálka. 

 

Ad9) Rozpočet – dotaz J. Krkošky na možné úpravy rozpočtu v oblasti marketingu a medializace – Petr 

Šíma stručně okomentoval sestavený rozpočet a možnosti jeho čerpání a současně připomněl, že 

případně úpravy v rozpočtu podléhají schválení VV JMaZL. 

 

Ad10) Komplexní program podpory – výběr do zelené skupiny: 

JM – přihlášené oddíly: FBK Atlas Blansko, FBC Dragons 

ZL – přihlášené oddíly: Florbal Holešov, PANTHERS OTROKOVICE, Spartak Hluk 

 



 

VV JMaZL vnímá program a jeho zelenou skupinu jako podporu spíše menších oddílů, pro které jde o 

významnější podporu, a proto se v rámci Zlínského kraje rozhodl VV JMaZL vybrat oddíly Florbal Holešov 

a Spartak Hluk. Pro Jihomoravský kraj byly schváleny oddíly FBK Atlas Blansko a FBC Dragons. 

 
Termín příštího jednání: září 2019 


